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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Lari Zahtila (IDS-ISU) je na 4. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 21. rujna  2021. godine postavio dva vijećnička pitanja: 
 
Drugo pitanje: 
 
1. „Proračunom je predviđeno proširenje ulaza u Omladinsku ulicu u Rapcu, kao i izgradnja 

pješačke staze od Omladinske do Raške ulice. Ulazimo u zadnji kvartal godine, te me zanima 

kada se planira započeti radove“. 

 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Danijel Žužić, pročelnik Upravnog odjela za komunalno 
gospodarstvo i upravljanje imovinom: 
 
„Proračunom je predviđeno proširenje ulaza i izgradnja pješačke staze. Trenutno Upravni odjel 
za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i izdavanje akata za gradnju rješava kupovinu odnosno 
procjenu parcele koja je u privatnom vlasništvu, koju Grad treba otkupiti i to će biti odrađeno 
do kraja ove godine. Sama izgradnja i postupak završetka radova je planirana u Upravnom 
odjelu za komunalno gospodarstvo i upravljanje imovinom kroz redovito održavanje. Kroz 
redovno održavanje, godišnje odrade razne stavke, interventne i sl. i ovisno o raspoloživim 
sredstvima koja ostanu, idemo raditi takve zahvate. S obzirom na financijsku situaciju do kraja 
godine, ne vjerujem da ćemo uspjeti, ali ako bude viška sredstava na rebalansu i ako budu 
riješeni imovinskopravni odnosi možda uspijemo u 12. mjesecu, inače svakako prebacujemo 
u proračun za 2022. godinu“. 
 

S poštovanjem, 

                                                                                                          PROČELNICA 

                                                                                                      Loreta Blašković, v.r. 

 

 


